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Autorisation de diffusion / Personal Release
(version 2.0)
Document à retourner au Centre de production multimédia sur papier uniquement.

To send back to Centre de production multimédia on paper only.

English translation provided solely for your information; only French version is legally binding.

	Je soussigné(e),

I hereby,
	(prénom, nom) :

(first name, last name) :


	

	
	(fonction) :

(function) :


	

	
	(établissement, service) :

(organization, service) :


	

	
	(téléphone ou courriel) :

(phone or e-mail) :


	

	Intervenant dans le document audiovisuel enregistré par le CPM,

Participating in an audio and video document recorded by CPM,



	
	(intitulé) :

(title) :


	

	
	(date) :


	

	
	(lieu) :

(place) :


	


Autorise l'université Pierre & Marie Curie à diffuser cet enregistrement audiovisuel (vidéo du conférencier avec sa présentation : diapositives, écran, …)  dans le cadre de son activité habituelle d'information, de communication interne et externe et de promotion de la culture scientifique, à travers l'internet, les médias généralistes ou scientifiques, des moyens de diffusion fixes ou mobiles, et tout support audiovisuel existant ou à venir.

Cette autorisation est accordée pour une durée de quinze ans.

Grant Pierre & Marie Curie university the right to broadcast this audio and video recording (including views from the screen) within its usual activites of information, internal and external communication and promotion of scientific culture, over the internet, general and scientific media, local and mobile means of broadcasting, and any recording medium existing or future. 

This right is granted for fifteen year


Signature :

Centre de production multimédia – SGTICE – UPMC

Campus Jussieu, Atrium 1er étage, porte 137, boîte courrier 1205, 4 Place Jussieu, 75252 Paris cedex 05

Tél. : 01 44 27 65 67 – Fax : 01 44 27 65 44 – http://www.cpm.upmc.fr


